
PROTOKOL NTXVZI0OS

obrad XVI sesji Rady Miejskiej Ostrzesz6w
odbytej w dniu 27 marct 2008 roku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 21 radnych (100%)'

W obradach uczestniczyli zaptoszeni goScie wedlug zal4czonych list obecno6ci.

Porzqdek obrad
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnoSci obrad
2. Przedstawienie porz4dku obrad XVI sesji Rady Miejskiej
3. Wyb6r sekrelarza,ob'rad XVI sesji Rady Miejskiej
4. Przyjgcie protokolu z obr ad XV sesj i Rady Miej skiej
5. Informacja Przewodnicz4cego Rady Miejskiej o dzalaniach podejmowanych w okresie

migdzy sesjami
6. Sprawozdanie Burmistrzazrealizacjizadaiw poprzednim okresie, m.ilaszcza

z wykonania uchwal Rady Miejskiej
7. Interpelacj e i zapytania radnych
8. Zapytania i wnioski przewodnicz'qcychdzielnic i soltysow
g.Bezpieczefstwo i porz4dek publiczny na terenie Miasta i Gminy Ostrzesz6w

10. Podjgcie uchwal w sprawie:
a) amian w bud2ecie Miasta i Gminy Ostrzesz6w w 2008 roku (nr 9212008)
b) likwidacj i zakladubudirctowego (nr 9012008)
c) rozsznrzenia dzialalnoficiZakladuEnergetyki Cieplnej sp. z o.o. (nr 9ll2008)
d) uchylenia uchwaly Nr )OO(V/3 0112006 Rady Miejskiej Ostrzesz|w z dna25 maia

2006 roku (nr 85/2008)
e) uchylenia uchwaly Rady Miejskiej Nr )C(XVII/30512006 Ostrzesz6w zdtia

29 czerwca2006 roku w sprawie powolania Zastgpcy Kierownika UrzEdu Stanu
Cywilnego (nr 86/2008)

f) powolania Kierownika Urzgdu Stanu Cywilnego (nr 88/2008)
g) powolani a zastggtcy Kierownika urzgdu stanu cywilnego (nr 89/2008)
h) nabycia nieruchomo$ci gruntowej poloZonej we wsi Ols4ma (nr 8712008)

I 1 . Odpowie dzi m interpelacje i zapytanra
12. Sprawy r6ime i informacje
13. Zakofczenie

Do p-ktu 1-go Otwarcie i stwierdzenie prawomocno5ci obrad
Radny Edward Sktzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej otworzyl
obrady XVI sesji Rady Miejskiej i stwierdzil, Ze sesja jest prawomocna
do obradowania i podejmowania uchwal.

Do p-ktu 2-so Pzedstawienie norzadku obrad XVI sesii Radv Mieiskiei
Przewodniczqcy Rady Miejskiej przedstawil porz4dek obrad, kt6ry radni

otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady.

Do p.ktu 3-eo Wvb6r sekreJarza obrad XVI sesii Radv Mieiskiei
Zgo&nezwczelnrejszymiustaleniamiPrzewodniczqsyRadyzgNosrN,
aby sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zostal radna Krystyna Sikora.
Radna Krystyna Sikora wyrazila zgodQ na kandydowanie.



-2

Rada Miejska jednogloSnie (20 glosow ,gd') tilqyhala radn4rystynE
Sikora sekretarzem obrad XVI sesji Rady Miejskiej.

Do p-ktu 4-eo Przryiecie nrofokolu z obrad XV sesii Radv Mieiskiei
Radny Jan Papiernik - sekretarz obrad XV sesji Rady Miejskiej
przedstawil wniosek w sprawie przyjpciaprotok6l zpoprzedniej sesji
kz odczytana.
Wniosek stanowi zalryznk do protokolu.
Ponadto protok6l byl wyloZony do wgl4du Radnych w pokoju nr 25
UrzEdu Miasta i Gminy o cr.pradni zostali zawiadomieni w zaproszeniu
na obrady dzisiejszej sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w ,gd') przyjglazgloszony wniosek.

Do o-ktu 5-eo Informacia Pflewodniczacego Rady Mieiskiei o dzialaniaeh
podeimowanvch w okresie miedzvsesvinvm
P owyZsz4informacj I zloiryl Przewodniczqpy Rady.
Informacja stanowi zaNaLczfik do protokolu.

Do n-ktu Ggo Sprawozdanie Bumisttza z realizacii zadai w popnednim ohresie.
zwlaszcza z wvkonania uchwal Radv Mieiskigi
Mariusz Witek - ZastgpcaBurmistrza zloirylpowyZsze sprawozdanie.
Sprawozdanie stanowi zalryznrk do protokolu.

Do p-ktu 7-eo Interpelacie i zapvtania rednych
Radny Andrzsj Manikowsk i zapytuje czy wladze samorz4dowe Miasta
i Gminy Ostrzesz6w otrzymaby pismo Prezesa IPN w sprawie zntjranrtazw
mriryanychz systemem komunistycznym (na terenie miasta Ostrzeszowa
dotyczy to ttantt ulic) i jakie jest stanowisko Burmistrza i Przewodniczq:ego
Rady Miejskiej w tej sPrawie.
Radna Mariola Kozlowska zapyttje, kiedy bpd4naprawiane drogi gminne,
gdy L w chwili obecnej sq w bardz o ztym stanie i rrie zaw sze przejezdne.
Radny Henryk Mackani6 wnioskuje o ustawienie 4 lamp o5wietleniolvych
na drodzebiegn4cej z Rogaszyc na Kr6leskie przezZybw (od tak zwanego
Koziego Rynl$). Droga ta jest tylko czEsciowo oSwietlona - do oSwietlenia
pozostalo ok. 150 m odcinek, przyktfir:ymusytuowany jest sklep i jest bardzo
iiemno, nvlaszczaw okresie zimowym. Powy2szy wniosek skladany byt jnz

od kilku latprzezsolectwo i jak na razie nie doczekal sig realizacji.

Do n-ktu 8-eo Zanvtania iwnloski przewodniczacvch dzielnic i soltvs6w
Nikt nie zabraNglosu.

Na obrady sesji przybyl radny Jerzy Szulczyriski.

Do p-ktu 9-eo Bezpieczefistwo i norzadek publicanv na terenie Miasta i G.minv Ostrzesz6w
PowyZsze zagadfienre zostalo szczeg6Nowo om6wione na posiedzeniu Komisji
Bud:Zetu iPrzestrzegania Prawa i zaopiniowane pod obrady sesji.
Dariusz Bieniek - Komendant Powiatowej Komendy Policji zapozral Radg
Miejsk4z ,Analiz4stanu beqpieczeristwa i porzq{ku publicznego w rejonie
dziaNanaKomendy Powiatowej Policji w Ostrzeszowie w 2007 roktt".
Analiza stanowi zalqczntk do protokolu-
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Radny Adam Zawadaproponuje wr6cii do tematu czpSciowego monito-
ringu miasta - rnjbafiziej zagro2anych wandalizmem cz7fici miast4 np.
Parku Miejskiego gdne zostaly zliszsznne wszystkie lampy pod6wietlaj4ce
fontanng.
Radny Jerzy Smlcz)/nski stwierdza" 2re Policja zabezpiecza beryieczeristwo
na imprezach organizowanych prznz Ostrzeszowskie Centrum Kultury.
Wnosi o zwr6cenie uwagi r:r-zle parkowanie samochod6w na terenie miasta,
kt6re utrudnia ruch pojazd6w.
Radny Edward Skr4rpek stwierdza ze niepokoimtigkszaj4ca sig ilo56 kra-
dziely samochod6w.
Zapyttje cry P ohcja patro luj qc miasto - widz4c ztiszczer)jla powiadamia
zainteresowanych o spostrzeZeniach.
Radny Andrzej Manikowskizapfii$e czy dorwolona jest jazda rowerem
po chodniku poniewaz coraz wiEcej os6b doroslych orcz dzieci korzysta
zjazdy rowerempo chodniku ijesz*ze obrazenie, ze piesi nie ustqpuj4.
Radny Henryk Kajser wnosi o kontrolE motocyklist6w we wsi Roj6w
na drodze w 449,kt6rzy wzadzajqsobie rajdy motocykli.
Radny Henryk Mackani6 wnosi o zwr6cenie uwagi na parkujqcych samo-
chody na chodnikach co utrudnia ruch pieszym.
Dariusz Bieniek wyja5nil:
- kto mialby obslugiwa6 monitoring,
- sluzby funkcjonariuszy Policji [planowane s4tak by obslugiwaty teren

naj wigksze go zagr oirenn"
- zleparkowanie samochod6w to w wiEkszojci spra\rya Strary Miejskiej,
- rowerzyst6w korzystajqcych z chodnik6w: doroslych karzemy manda-

tami, dzieci pouczamy, zawiadamiamy rodzic6w i szkolg do kt6rej
uczgszczajqo

- kontrola drogi nr 449 me potwierdzila rajd6w motocyklist6w,
- ale zaparkowane samochody - na chodniku - moinablokowad kola.
Burmistrz poinformowaf ze Komisja Bud2etu iPrzesttzegania Prawa pro-
ponuje rorvtuirenie utworzenia platnej strefu parkowania.
Zbigtnew JastrzEbski - Komendant Stra2y Miejskiej przedstawil Radzie
Miej skiej,Jnformacj g z dzialalnosci Strary Miej skiej w ostrzeszowie
2a2007 roK'.
Informacj a stanowi zalqcznrk do protokolu.
Radny Henryk Kajser zapytuje czy Straz Miejska moglaby pracowa6
w godzinach nocnych.
Stanislaw Wabnic - Burmistrz wyjaSnil, ire Stra?Miejska dziala i pracuje
na innych zasadaphni2 Policja - wedlug odrgbnych przepis6w.
Radny Ryszard Szymanski zapyrujejakie sqefekty kontroli Lasu Klasztornego.
Stwierdza, 2ew dalszymci4gU sqsterty Smieci i w dalszym ci4gu wjehdinsiE
samochodami do lasu - nie ma iadnejpoprawy. Mo2e rnwjazlach do lasu
ustawi6 barierki.
Mariusz Witek - ZastgpcaBurmistrza zapewniN, Ze w uzgodnieniu z NadleSni-
ctwem zakzpieczymy Las Klasztorny prznd wandalami.
Radny Jerzy Szulczyriski proponuje ustawienie granitowych bialo - czerwonych
slupk6w rnwjazdach do Lasu Klasztornego.
Wnosi o zainteresowanie sig parkowaniem samochod6w na ul. Zamkowej
w okolicy Osiedla Zamkowego.

\
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Zbigniew Jastrzgbski poinformowal, iK zaniekl6re wykroczenia drogowe
kierowane sq wnioski (kt6rych przygotowanie zajmuj4 nam doSd duZo casu)
do S4du Rejonowego. S4d Rejonowy najczEsciej stwierdza mal4 sz.kodliwoS6
spoleczn4 i udziela nagany.
Tomasz Mak - Komendant Panstwowej Strary Poilarrlej zapozral RadE
Miejsk4 ze,,sprawozdaniem roculym Komendy Powiatowej Paristwowej
Strazy Poinrnej w Ostrzeszowie zarok2007".
Sprawozdanie stanowi zalqczntk do protokolu.
Komendant podzigkowal Radzie Miejskiej za wsparcie finansowe w zakupie
samochodu bojowego dla Panstwowej Stra2,y Pozarnej.
Radny Edward Skrzypek zapytuje czy rnterenie miasta i gminy byty
jakie5 podpalenia.
Komendant wyja5nil, 2e zdarz-a14siE podpalenia suchych traw i chwast6w
oraz nieu2ytk6w.
Rada Miej ska zaponnla sig z,J nformacj q doty czqcqOchrony przeciw-
po2arowej na terenie Miasta i Gminy Ostrzesz6#'.
Informacja stanowi za\qcmk do protokolu.

Do p-ktu l(Lgp Podiecie pchwalw sprewie:
a) zmian w budirccie_Miasta i Gminv Ostnesz6w w 2008 roku (nr 9212008)

J6zef Bukiewicz - Skarbnik przedstawil projekt uchwaly w powyZszej
sprawie. Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly
pod obrady sesji.
Uchwala zostalaqez Radg Miejsk4podjqta jednoglo5nie (21 glos6w ,g.t').
Uchwala Nr XVI/108/2008 stanowi zalqcmtk do protokolu.

Mariusz Witek -ZastEpcaBurmistrza przedstawil nastgrujqce projekty uchwal:
b) lilswidacii zakladu budietoweso (nr 90/2008)

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly pod
obrady sesji.
Uchwala zostalaprz.ezRadE Miejsk4podjpta 16 glosami ,,zd', | ,,przeciuf',
4 ,yrstrzymujqce".
Uchwala Nr XVI/109/2008 stanowi zalqcznrk do protokolu.

c) rozszetzenia dzialalno$ci Zakladu EnersetvklCienlnei sp. z o.o.
Gr 91/2,008)
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaty projekt uchwaly pod
obrady sesji.
Uchwala zastala przez Radq Miejsk4 podjqta 1 7 glosami,,zd', l,,przecid'
3 ,,wstrzymuj4ce".
Uchwala Nr XVI/I 10/2008 stanowi z,alqcnnk do protokolu.

Stanislaw Wabnic - Burmistrz przedstawil nastEpujqce projekry uchwal:
d) uchvlenia uchwalv Nr XXXV601/200f Radv Mieiskiei Ostnesz6w

z dnia 25 maia 2005 roku w snrawie poyolania Kierownika Urzedu
Stanu Cvwilneeo w Ostrueszowie (nr 85/2008)
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaty pod
obrady sesji.
Uchwala zostala przozRade Miejsk4podjgta jednogloSnie (21 glos6w ,7a").
Uchwala Nr XVI/I I l/2008 stanowi zalqczttrk do protokolu.
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e) uchvlenia uchwalv Radv Mieiskiei Nr XXXYIU305/2006 Ostrzesz6w
z dnia 29 czer:wca 2006 roku w snrawie powolania Zasteocv Kierow-
nika Urzedu Stanu Cvwilnego (nr 86/2008)
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaty projekt uchwaly pod

irlfii'iitill; ataprzezRade Miejsk4podjEta jednoglosnie (21 glos6 w ,sd').
Uchwala Nr XVI/I 1212008 stanowi zalqcznrk do protokolu.

Przewodniczqcy Rady Miejskiej oglosil 3- minutow4 prz.erwe w obradach
(godz.lf5 - nu).

Na obrady sesji nie wr6cil radny Jan G6ra.

Stanislaw Wabnic - Burmistrz przedstawil nastppuj4ce projekty uchwal:
f) powolania Kierownika Urzedu Stanu Cvwilneeo (nr 88/2008)

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly pod
obrady sesji.
Uchwala zastaNa przez Radg Miej skq podjgta jednogloSnie (20 glos6 w,7d').
Uchwala Nr XVI/I B/2A08 stanowi zalqcznk do protokolu.

g) powolania Zastepcv Kierownika Urzedu Stanu Cvwilneeo
(nr 89/2008)
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaty projekt uchwaly pod
obrady sesji.
Uchwala zos/lala przez Radq Miej ska podjEta jednoglo3nie (20 glos6 w,pd').
Uchwala Nr XVI/I14/2008 stanowi zalqcznrk do protokolu.

Na obrady sesji wr6cil radny JanGbra.

h) nabvcia nierychomojci eruntowei poloionei we wsi Olszlyna
(nr 8712008)
Mariusz Witek - ZastgpcaBurmistrza przedstawil powyhszy projekt
uchwaly.
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly pod
obrady sesji.
Uchwala zostaNa przez RadE Miej ska podjEta jednoglo5nie (20 glos6 w,gd').
Uchwala Nr XVI/I 1512008 stanowi zalqcznkdo protokolu.

Do p-ktu ll-so Odnowiedzi na interpelacie i zanvtania
Radny Edward Skrzypek - PrzewodniczqcyRady Miejskiej wyja$rul, ze:
- ue otrzymalpismo z IPN w sprawie zmiannazw ulic,
- ma tylko pismo zdnia25 stycnna2007 roku w sprawie zmiannazw ulic
wmie(cie.

Stanislaw Wabnic - Burmistrz poinformowaf 2e:
- nie otrrymal pisma z IPN w sprawie ztnian nazw ulic,
- w tym roku nie bpd4zamontowane wnioskowane lampy uliczne w Roga-

srycachzewzglgdu na brak Srodk6w i nie ma projektu a musi by6,
- 28 nnrca br. odbEdzie sig przetarg na remont dr6g gminnych.
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Mariusz Witek * Zastgpca Burmistrza poinformowal, D:
- funlizujemy schronisko dla ps6w - bEdzie w Niedfwiedziu u Andrzeja

Cichosza
- kohczymy zmiany planu przestrzennego zagospodarowania przestrzen-
nego terenu polozonego w Rojowie i miejscowego planu zagospodaro-
wania przestrzenrrcgo terenu polozonego we wsi Roj6w w rejonie ul.
Hetmariskiej i w Ostrzeszowie w rejonie uL Ko$ciuszki- przedstawimy
na sesji w miesi4cu kwietniu br.

Do p-ktu 12-eo Sprawv r6ime i infomacie
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przypomnial, ire termrn skladania o5wiad-
czeri majqtkolvych mrlaz dniem 30 kwietnia br.
Ponadto otrrymatwniosek o nadanie tytulu Honorowego Obywatela
Miasta i Gminy Ostrzesz6w prof Kazimierzowi Thielowi.
Kolejna sesja Rady Miejskiej odbqdzie siq w dniu 24 kwietnia br.
Poinformowal, 2.e radny Aleksander J6zefiak braludzial w Og6lnopolskich
Mistrzostwach Polski Parlamentarzyst6w, Samorz4rlowc6w i Pracownik6w
Samorz4$olvych w Szczyrku w dniach 7 -8 marca2008 roku.

Do p-ktu lleo Zakofczenie
Przewodniczryy Rady Miejskiej kr6tko podsumowal przebieg obrad sesji,
podziqkowal wszystkim zaudzial w obradach izrirr/rnfi obrady XVI sesji
Rady Miejskiej.
Rada podjgla 8 uchwal.
Rada rozpoezElaobrady o godzinie 10@, a zakofrczylao godzinie l2s.

Sekretarz
obrad XVI sesji Rady Miejskiej

Sikora
I ' l { z } , ;w ( )DNIOZACY

RANY MIE. ISKIEJ

m.pr Ed.utn.rrl,9hrzvpek

Krys

Protokolowala


